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SLS NAPOVEDNIK 

 
NAPOVEDNIK SLS DOGODKOV ZA AKTUALNI TEDEN 

(od 16. februarja 2009 do 22. februarja 2009) 
 
 
PONEDELJEK, 16. februar 2009: 

 ob 10. uri 8. redna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega član je 
poslanec SLS Jakob Presečnik  

  
TOREK,  17. februar 2009:  

 ob 14. uri 3. redna seja Komisije DZ RS za narodne skupnosti, katere član je 
poslanec SLS mag. Radovan Žerjav 

 ob 14. uri 17. seja Komisije Državnega sveta RS za državno ureditev, katere 
člana sta državna svetnika SLS Darko Fras in Jože Slivšek  

 ob 15. uri 3. nujna seja Odbora DZ RS za promet, katerega član je poslanec SLS 
Janez Ribič   

 
SREDA, 18. februar 2009:  

 ob 9. uri 2. redna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS 
Gvido Kres 

 ob 9. uri 3. redna seja Odbora DZ RS za finance in monetarno politiko, katerega 
podpredsednik je poslanec SLS mag. Radovan Žerjav 

 ob 13. uri 2. redna seja Odbora DZ RS za visoko šolstvo, znanost in tehnološki 
razvoj, katerega član je poslanec SLS mag. Radovan Žerjav  

 
ČETRTEK, 19. februar 2009: 

 ob 9. uri 4. redna seja Mandatno–volilne komisije DZ RS, katere član je poslanec 
SLS Jakob Presečnik 

 ob 10. uri 2. nujna seja Odbora DZ RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, 
katerega predsednik je poslanec SLS Franc Bogovič   

 
 

SLS O NAJ NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH TEDNA 
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Poslanska skupina SLS 

 
Posvet SLS: Za ohranitev ozemeljske celovitosti in suverenosti 
Republike Slovenije in pripravah na volitve v Evropski parlament  
 
Na delovnem posvetu SLS v Krškem 7. februarja 2009 je bila osrednja tema priprave na 
volitve v Evropski parlament. Beseda je tekla o programskih vsebinah, organizaciji, 
postopkih in evidentiranju kandidatov za volitve v Evropski parlament, ki je v teku, in se 
bo zaključil predvidoma do konca meseca februarja. Organi stranke pa bodo svojo 
dokončno odločitev o vseh kandidatih liste, ki bodo do zaključka postopka evidentirani, 
in nosilcu liste SLS za volitve v Evropski parlament sprejeli predvidoma v začetku marca 
2008.  
Večina udeležencev posveta SLS, ki ni organ stranke za sprejemanje sklepov, je sicer 
izrazila razmišljanje in željo, da bi nosilec liste za evropske volitve bil poslanec mag. 
Radovan Žerjav. 
Prav tako pa so se udeleženci posveta dotaknili tudi odnosov med Republiko Slovenijo 
in Republiko Hrvaško.  
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PS SLS: V izogib referendumu v DZ RS vložila Predlog sklepa o 
nepriznavanju predpisov Republike Hrvaške, ki kršijo ozemeljsko celovitost 
Republike Slovenije  
 
Poslanska skupina SLS je v ponedeljek, 9. februarja, v interesu zaščite ozemeljske 
celovitosti Republike Slovenije v postopku pristopanja Republike Hrvaške k zvezi NATO 
in v izogib naknadnemu zakonodajnemu referendumu v parlamentarni postopek vložila 
Predlog sklepa o nepriznavanju predpisov Republike Hrvaške, ki kršijo ozemeljsko 
celovitost Republike Slovenije. Predstavniki Poslanske skupine SLS so o predlogu 
omenjenega sklepa opravili razgovore s predsednikom Državnega zbora RS dr. Pavlom 
Gantarjem, predsednikom Odbora DZ za zunanjo politiko Ivom Vajglom in nekaterimi 
drugimi predstavniki poslanskih skupin, vendar so žal dobili vtis, da pri večini ni 
pripravljenosti za sprejetje takega sklepa pred ratifikacijo pristopne pogodbe Republike 
Hrvaške k Severnoatlantski pogodbi. Vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik to 
obžaluje in opozarja, da je Slovenska ljudska stranka poskušala vse, tudi z današnjim 
predlogom sklepa, da bi zmanjšala možnost razpisa naknadnega zakonodajnega 
referenduma.  Ob tem tudi opozarja, da bodo poslanci, ki nasprotujejo sprejetju takega 
ali podobnega sklepa, prevzeli odgovornost, da zaradi morebitnega referendumskega 
postopka v bližnji prihodnosti ne bo prišlo do vključitve Hrvaške in Albanije v zvezo NATO 
v predvidenem roku – do praznovanja 60. obletnice ustanovitve zveze NATO aprila letos.  
Ob tem se v PS SLS sprašujejo, kaj so razlogi za nasprotovanje sklepu, ki zgolj 
izpostavlja to, kar bi moralo biti samo po sebi umevno: da Slovenija ne sprejema in ne 
dovoljuje hrvaških posegov na ozemlje in morje, nad katerim je 25. 6. 1991 imela 
suverenost Republika Slovenija. Če je razlog v želji, da bi se tudi o tem ozemlju in morju 
pogajalo s Hrvaško ali celo barantalo »pod mizo«, čemur smo bili priča v preteklosti, 
potem je nujno, da se o tem vprašanju, ne glede na izid današnjega odločanja o 
ratifikaciji pristopne pogodbe Republike Hrvaške k zvezi NATO in predloga sklepa SLS 
nemudoma opravi celovita razprava v Državnem zboru RS.  
 
 
PS SLS pričakuje sprejetje predloga sklepa o nepriznavanju predpisov 
Republike Hrvaške, ki kršijo ozemeljsko celovitost Republike Slovenije na 
ponedeljkovi izredni seji OZP 
 
Poslanska skupina SLS po torkovi vložitvi predloga sklepa za sklic nujne seje Odbora DZ 
za zunanjo politiko (OZP) pričakuje, da bo OZP na nujni seji, ki je sklicana za ponedeljek, 
16. februarja, sprejel predlog Sklepa o nepriznavanju predpisov Republike Hrvaške, ki 
kršijo ozemeljsko celovitost Republike Slovenije, ki ga je SLS v ponedeljek vložila v 
parlamentarni postopek. 
 
Vodja PS SLS Jakob Presečnik ob tem izraža tudi pričakovanje, da se bo v sodelovanju z 
ostalimi poslanskimi skupinami kot tudi predstavniki Ministrstva za zunanje zadeve RS 
do odločanja na nujni seji OZP s skupnimi močmi oblikovalo takšno dokončno besedilo 
sklepa, ki bo omogočalo zaščito temeljnih nacionalnih interesov Republike Slovenija: da 
se ne spreminja stanje na meji na kopnem in na morju na dan slovenske osamosvojitve 
25. junija 1991, ko je Slovenija imela neomejen dostop na odprto morje in je med 
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drugim nadzirala celoten Piranski zaliv, zaselke na levem bregu Dragonje in ozemlje na 
levem bregu Mure pri Hotizi.  
 
MO SLS Ljubljana: Slovenska ljudska stranka uspela v prizadevanjih za 
izboljšanje položaja slovenščine na poštnih obrazcih 
 
Z velikim veseljem sporočamo, da je Slovenska ljudska stranka uspela s prizadevanjem, 
da se na obrazcu poštne povratnice (P-20/CN-07), ki se uporablja v domačem in 
mednarodnem prometu, na prvem mestu uporablja slovenščina in šele nato angleščina. 
 
Leposava Jovanič, članica Mestnega odbora Slovenske ljudske stranke in kandidatka 
SLS za poslanko na zadnjih volitvah v Državni zbor RS, je Pošto Slovenije opozorila na 
podrejeno rabo slovenščine na omenjeni poštni povratnici. Pošta Slovenije je opozorilo z 
naklonjenostjo sprejela in se odločila spremeniti obrazec povratnice, tako da bo 
slovenščina odslej na prvem mestu. Pošti Slovenije se zahvaljujemo za to odločitev, ki 
dokazuje, da se to za slovenske državljanke in državljane zelo pomembno podjetje 
zaveda odgovornosti do slovenske identitete in jezika. Upamo, da bo spremenjene 
obrazce čim prej poslala v promet. 
 

 
Leposava Jovanič  

 
SLS O NAJ ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH IN EVROPSKI UNIJI V PRETEKLEM 
TEDNU 

 
78. PLENARNO ZASEDANJE ODBORA REGIJ V BRUSLJU 

 
Včeraj in danes poteka v Bruslju 78. plenarno zasedanje Odbora regij, ki se ga med 
drugimi udeležujejo tudi župani SLS Irena Majcen, Franci Rokavec in Robert Smrdelj. 
Odbor regij je bil ustanovljen leta 1994 v skladu s Pogodbo o Evropski uniji in je 
svetovalno telo, ki ga sestavljajo predstavniki evropskih regionalnih in lokalnih organov. 
Z Odborom regij se je treba posvetovati pred sprejemanjem odločitev o zadevah v zvezi z 
lokalno in regionalno upravo, kot so regionalna politika, okolje, izobraževanje in promet.  
 
Sodelujoči na srečanju se bodo med drugim pogovarjali o enotnem trgu, malih podjetjih, 
okoljevarstvu, čezmejnem zdravstvenem varstvu, kakovosti kmetijskih proizvodov, 
migracijah in mobilnosti ter tudi o prihodnosti interneta.  
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SLS O NAJ EKONOMSKO GOSPODARSKIH TEMAH TEDNA 

 
 

 
 
 
 
 

SLS O NAJ DOGAJANJU NA NIVOJU MESTNIH, OBČINSKIH IN REGIONALNIH 
ODBOROV SLS 

 
REDNI LETNI OBČNI ZBOR OO SLS PERTOČA – ROGAŠOVCI 

nedelja, 8. februar 2009 
 

Zbor članov OO SLS Pertoča – Rogašovci je na redni letni skupščini potrdil poročila 
predsednika Janka Halba, tajnika glede kadrovske situacije in predsednika nadzornega 
odbora o finančnem poslovanju. Na dnevnem redu je bila najpomembnejša točka 
srečanja članov in simpatizerjev OO SLS Pertoča – Rogašovci - volitve v organe 
občinskega odbora. Predsednik tako ostaja Janko Halb, Juriju Šteslu in Antonu Čantali 
je bil zaupan mandat podpredsednika, za tajniške posle pa bo skrbel Stanko Mihalič. Po 
končanih volitvah je zbor soglasno sprejel program dela in okvirni finančni načrt za delo 
v letu 2009. 
 

 
 

Na zboru v prostorih gostišča Kuzmič v Svetem Juriju je potekala obsežna vsebinska 
razprava po poročilih. 

 
 

SREČANJE REGIJSKEGA ODBORA SLS ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE 
ponedeljek, 9. februar 2009 

 



 

 6

V prostorih Šport centra Prodnik v Juvanju so se srečali člani RO SLS Zgornje Savinjske 
doline. Rdeča nit pogovorov je bila razprava o aktualnem dogajanju na slovenskem 
političnem parketu ter program dela odborov SLS v Zgornje Savinjski dolini v letu 2009. 
Na posvetu so razpravljali tudi o poročilih o položaju stranke in prioritetnih nalogah ter o 
delu občinskih odborov, Ženske zveze in Nove generacije SLS v zgornjesavinjskih 
občinah. Poudarek delovanja OO SLS ostaja na nadaljevanju izzivov, ki jih z aktivnim 
delom v občinah želijo uresničiti. 
 
 

SREČANJE PREDSEDNIKOV OO SLS ZGORNJE MEŽIŠKE DOLINE 
torek, 10. februar 2009 

 
Na srečanju predsednikov OO Zgornje Mežiške doline je bil prisoten tudi vodja 
Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik, ki je navzoče seznanil z delom Poslanske 
skupine SLS ter s potekom sej v DZ RS pri reševanju odprtih vprašanj meja s sosednjo R 
Hrvaško. Pogovor je tekel tudi o načrtovani 3. razvojni osi, ki bo nujna za koroško regijo 
in o aktualni finančni krizi ter gospodarski recesiji, ki sta prizadeli celotno Koroško.  
 
Gostitelj srečanja v Mežici je bil OO SLS Mežica, zato se za trud in pogostitev prijateljem 
iz Mežice najlepše zahvaljujemo. 
 
 

TEKMA S PLEŽUHI 
 

Z letošnjim 13. spustom po vrsti se nadaljuje tradicija ohranjanja in predstavljanja tega 
izredno redkega primerka ljudskega izročila na Slovenskem. Zaradi pomanjkanja snega 
na idiličnem smučišču Sv. Duh na Ostrem Vrhu (v občini Selnica ob Dravi) so morali to 
edinstveno etnološko in turistično predstavitev preseliti na Snežni stadion pod 
Mariborsko Pohorje. Župan Franc Kangler je ohranil posluh za več kot 200 let staro 
smučarsko prevozno sredstvo, tekmovanje, ki je obarvano z zabavo in smehom, pa 
obišče več 10.000 ljudi.  
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Na Snežnem stadionu na Mariborskem Pohorju se je konec januarja zbralo več kot 70.000 radovednežev. 
Udeleženci, med njimi tudi člani OO SLS Selnica ob Dravi, so se ob koncu takole gasilsko slikali. 

 
  
SLS O NAJ SLOVENCIH IN SLOVENKAH TEDNA 

  
TINA MAZE, vrhunska smučarka; PODPRVAKINJA V VELESLALOMU 

 

 
 
BORIS PAHOR, zamejski književnik; 

»Samo Prešernov zgled nam lahko pomaga, ker nam nihče ne bo primerno krojil             
usode, če si je ne bomo primorski ljudje krojili sami. Nihče v združeni Evropi nam 
ne more kratiti suverenosti. Za naše imetje in zgodovino se bomo morali znati 
postaviti, kot smo se v času Mussolinija in vojne.« 
vir Delo, 8. 2. 2009 
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NAJ LJUDSKE TEDNA  

 
ŽUPAN FRANC KANGLER IZBRAN ZA "NAJ POLITIKA" 

Revija Mariborčan je v osmih kategorijah podelila nazive »Naj Mariborčan 2008«. Naziv 
mariborski naj politik je tako po mnenju novinarjev kot po mnenju občanov pripadel 
županu Mestne občine Maribor Francu Kanglerju. Ob nominaciji župana je omenjena 
revija zapisala takole: »Župan Mestne občine Maribor Franc Kangler je na čelu mesta 
dobro polovico prvega mandata. Njegovo vodenje večine ne pusti ravnodušnih. Med 
njegove dosedanje največje uspehe sodi rešitev težav zatočišča živali, projekt iskanja 
lokacije za ravnanje z odpadki - toplarna in pridobivanje evropskih sredstev.« Župan je 
ob prejemu nagrade izrazil zahvalo za zaupanje in dobro sodelovanje z vsemi, ki 
soustvarjajo lokalno politiko. Še posebno pa je župana razveselilo dejstvo, da so ga za 
Naj politika izbrali tako občani kot novinarji.  

Povzeto po: www.maribor.si  
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Vir: www.maribor.si 

 

POVABILO H GLASOVANJU V ODDAJI SPET DOMA 
nedelja, 15. februar 2009 

 
Aleks Volasko, sin Marjete Tratnik Volasko, nekdanje predsednice Ženske zveze pri MO 
SLS Ljubljana in Petra Volaska, mednarodnega tajnika v SLS, bo to nedeljo, 15. 
februarja 2009 tekmoval v oddaji Maria Galuniča Spet doma. Aleks se je med 150 
udeleženci uvrstil med 9 najboljših, v nedeljo ob 20. uri pa ga čaka pomemben nastop.  
 
Ker si želi postati zvezda, vas v upanju, da se mu uresničijo te želje, vabimo h glasovanju 
v nedeljo, 15. 2. 2009, ob 20. uri na 1. programu RTV SLO. Glas za še ne 18 let starega 
dijaka Gimnazije Želimje lahko oddate na spodnjo številko. 
 

pod zaporedno št. 2 - ALEKS VOLASKO: 089 3342 ali *303*2# (kliči) 

 
 

http://www.maribor.si/�
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Pa srečno Aleks 


